
Obstaja prava svoboda in navidezna svoboda. Navidezna svoboda je, ko 
mislimo da bivamo v dejanski svobodi, a realnost je čisto drugačna. 

Prihaja oziroma je že tu obdobje visoke duhovne energije katere namen je 
duhovna transformacija človeštva. A da smo del tega procesa, moramo to 
energijo nekam usmeriti, da bo za nas koristna. Seveda vase, v svoj samorazvoj, 
kasneje pa v javno dobro skozi dobra dela, kjer odpiramo srca drugih. 

Včasih je prisotna brezbrižnost, ne zanimajo nas drugi oziroma še kje 
nagajamo, če lahko. Včasih je razlog, da se sami bolje počutimo, če gre drugim 
slabo oziroma je naša samozavest potem višja. 

A situacija človeštva ni prav briljantna oziroma verjetno še nikoli ni bila slabša. 
Kdo se postavi v vrsto, ko je treba pomagati? Redki, a simbioza človeštva je, ko 
se pravi ljudje najdejo skupaj in povežejo. To prinaša iskrico, ki pomeni boljše in 
lepše čase. 

Začeti moramo pri sebi. Odpustiti sebi in bližnjim vse pretekle napake in jih 
popraviti, če se da. Kadar se ne da, to popravimo s splošnimi dobrimi deli. 
Potem najdemo stvari, ki nas zanimajo in skozi katere najdemo mir, voljo in 
moč za prihodnost.

Potem najdemo poti, ki združujejo človeštvo, saj več ljudi z istimi interesi lahko 
združi svojo moč in poti sprememb so bistveno lažje. Predvsem ko govorimo o 
duhovnih transformacijah, ki jih prenašamo na fizično polje. 

Moč ni, da se dokazujemo drugim, ampak da najdemo mir v sebi in ga 
prenašamo na druge. Ko se ta energija zgosti na Zemljini obli, marsikomu olajša 
življenje oziroma trenutno situacijo. Saj misli se zbirajo skupaj, podobne 
naredijo red v duhovni transformaciji, saj ustvarjajo moč napredka in simbioze. 

JEZUS IN MARIJA, SVOBODA.



Pomeni, najprej uredimo svoje življenje do stopnje, ko presodimo, da smo 
ustvarili potrebne temelje svoje prihodnosti, potem začnemo delati v javno 
dobro. Ne samo z dobrimi deli, ko pomagamo bližnjim, kar sami ne morejo, 
ampak začnemo tudi meditirati, se sproščati in tako usmerjati trenutno 
energijo vesolja prisotno v našem življenju. Vse te pozitivne misli, optimizem, 
vera vase in v boljšo prihodnost človeštva se sortirajo po namenu in dvigajo 
trenutno stopnjo razvoja in energiji dodajajo pozitiven naboj za tiste, ki tega še 
ne zmorejo. 

Včasih so se te misli in skupna energija ustvarjali v kolektivni zavesti človeštva, 
ki je nakazovala smernice oziroma pot razvoja človeštva. A ker je seveda tudi 
veliko obratne situacije, ko ljudje z negativnimi mislimi, cilji, željami in 
pričakovanji, kolektivno zavest usmerjajo v napačne smeri, se je kolektivna 
zavest človestva, ki se je vlekla stoletja, razblinila, saj ni več vodila v javno dobro 
večine. Peščica si je začela prisvajati prihodnost. 

Sedaj se vzpostavlja nov način sodelovanja med človeštvom, ko se plusi in 
minusi več ne izničujejo, ampak se svet prihodnosti zrcali v vibraciji. Kdor dobro 
dela, se ukvarja s seboj, svojim samorazvojem in kasneje javnim dobrim, si z 
duhovno podporo dviga fizično in duhovno energijo. S tako vibracijo in 
podporo je znanilec pomladi v srcih pogumnih. Kdor jim sledi, prinaša moč 
sprememb in poguma.

Duhovni svet stremi k naši popolnosti in nam izroča svojo po delčkih. Toliko, kot 
si zaslužimo in kot lahko sprejmemo.
A duhovna pomoč človeštvu še nikoli ni bila večja, saj se celotno stvarsto 
spreminja in Zemlja ne sme biti zaviralec teh sprememb. 

Iz elektromagnetne energije, kot podpori vsem procesom, prihajamo v 
delovanje eterične energije združene v četrti in peti dimenziji, ki že prinaša 
spremembe. 

Moramo se spreobrniti v svoji notranjosti, najti prave poti spreminjanja, dela na 
sebi, odpuščanja in stara energija se v teh delčkih telesa, kjer smo bili uspešni 
in prečistili svojo notranjost, že poslavlja. Na njeno mesto prihaja oziroma jo 
izpodrine eterična energija, ki je na bistveno višji vibraciji. Daje nam možnost 
izredno hitrega napredka v spreminjanju sebe. Kasneje lahko s svojim vzorom 
in zgledom spreminjamo tudi druge, še kasneje pa s svojo novo energijo, ki jo 
usmerjamo vase in v druge. Še kasneje v jedro Božjih sprememb, ki potrebuje 
vsak dan več prebujenih, da se človeštvo postavi na trdne temelje svobode, 
svetlobe in ljubezni.

Jezus je prinašalec miru, Marija ogreje naša srca. S svojo predanostjo in 
notranjo usmerjenostjo pokažeta pot vsakemu posamezniku, ki se želi 
spremeniti, postati boljši in predati svoj delček popolnosti v razvoj človestva. 
Pozdravljava vas Jezus in Marija in vam želiva blagoslovljene praznike. Najdite 
se v svojem srcu.
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